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Dr. Szili Katalin
Az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 94 . § alapján felvilágosítás kérése céljából 'A jövőben várható-e a Tiszt a
Magyarországért' a program kibővítése, és a rendelkezésre álló pénzügyi keretek
növelése?" címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Szabó Imre környezetvédelmi és vízügyi
miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter úr !

A Környezetvédelmi és Vízügyi Minisztérium által meghirdetett „Tiszta Magyarországért ”
pályázat májusi lezárása után eldőlt, mely önkormányzatok, és velük együttműködő civil
szervezetek kapják meg az összesen 86 millió forintnyi keretösszeget, melyb ől az illegálisan
lerakott, elhagyott hulladék felszámolására - felszedés és kezelés, ártalmatlanítás —, a
hulladéklerakó megszüntetésére és az ismétl ődő lerakások megakadályozására lehetett
pályázni. A benyújtott pályázatnak nemcsak a közterületen elhagyott hulladék egyszeri
összeszedését kellett céloznia, hanem komplex módon vállalnia az ellen őrzést, a megel őzést
és a tájékoztatást is, valamint fontos szerepet kellett benne kapnia a megtisztított területe k
utógondozásának és funkcióváltásának .

A pályázat pozitív kezdeményezés az országunkban uralkodó ellenőrizetlen szemétlerakás
felszámolására .

Kérdésem, hogy a jövőben várható-e a program kib ővítése, és a rendelkezésre álló pénzügyi
keretek növelése ?

Várom megtisztel ő válaszát .
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